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Abstract (en)
[origin: CA3101362A1] Abstract In order to ensure particularly good protection of individuals in an electromagnetic transport system (2), a safety area
(S) is provided in a transport area (20). Furthermore, a safety function is provided which, in accordance with a predetermined safety requirement
level, ensures that the transport unit (1) reaches the safety area (S) at a speed (v) less than or equal to a safety speed (v_S) and/or with a transport
unit force (F1) less than or equal to a safety force (F_S) and/or a transport unit energy (Ei) less than or equal to a safety energy (F_S), or prevents
the transport unit (1) from reaching the safety area (S). Date Recue/Date Received 2020-12-01

Abstract (de)
Im in einem elektromagnetischen Transportsystem (2) einen besonders guten Schutz von Individuen zu gewährleisten, ist in einem Transportbereich
(20) ein Sicherheitsbereich (S) vorgesehen. Weiters ist eine Sicherheitsfunktion vorgesehen, welche entsprechend einer vorgegebenen
Sicherheitsanforderungsstufe sicherstellt, dass die Transporteinheit (1) den Sicherheitsbereich (S) mit einer Geschwindigkeit (v) kleiner gleich einer
Sicherheitsgeschwindigkeit (v_S) und/oder mit einer Transporteinheitskraft (F<sub>1</sub>) kleiner gleich einer Sicherheitskraft (F_S) und/oder
einer Transporteinheitsenergie (E<sub>1</sub>) kleiner gleich einer Sicherheitsenergie (F_S) erreicht oder verhindert, dass die Transporteinheit (1)
den Sicherheitsbereich (S) erreicht.
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